
 

 

 

Formandens beretning 2005 

 

 
Året startede med generalforsamling 17/3 05.  

Der var mødt 12 medlemmer op incl. Bestyrelsen. 

Hans Rasmussen valgt til ordstyrer. 

Formandens beretning blev godkendt. Regnskab for 2004 blev godkendt, samt kontingent og budget 

for  2005 blev godkendt. 

Valg: Villy Jørgensen ønskede ikke genvalg – flg. blev genvalgt: Jørgen Andersen, Per Sørensen, 

Carsten Mørck (suppl.) og Hans Rasmussen (suppl). Nyvalgt Finn Kallehauge. 

Der var en god stemning under generalforsamlingen, og på den efterfølgende ”nyt fra centrene” var 

der en del snak om kommunesammenlægning. 

 

Regionskonference d. 26/5 05 ved RGS90, Stigsnæs. 

Der var mødt 12 medlemmer frem. Vi blev budt velkommen af Søren Svenningsen, der gennemgik 

RGS90’s udvikling siden etableringen 1990. På Stigsnæs modtager og forarbejder man forurenet 

jord samt PVC. Søren virkede engageret, hvilket gav en god rundvisning. (Efterflg. Har man valgt 

at nedlægge PVC-anlægget). 

 

Regionskonference d. 29+30/9 05 ved BOFA, Bornholm 

Der var mødt 19 medlemmer frem. Vi blev budt velkommen af BOFA’s direktør Ole Morten 

Petersen. BOFA. Bofa står for indsamling, omlastning og transport af affald på Bornholm. Temaet 

var kommunesammenlægning, og emnet blev flittigt debatteret på turen. Det var en meget vellykket 

og interessant tur. Og som altid på 2-dages konferencerne blev der vendt mange emner, ideer og nye 

tiltag i løbet af dagene. 

 

Regionskonference d. 1/12 05 Sønderjylland. 

Der var fremmødt 27 deltagere. Vi hørte om den nye WEEE ordning og hvilke krav der stilles til 

kommunerne. Herefter var der nyt fra centrene. Efterfølgende var der rundvisning på miljøstationen 

i Aabenraa. Det er en meget velfungerende miljøstation. Desuden demonstrerede Lasto fra 

Kerteminde deres sidste nye komprimator. Det var en veltilrettelagt konference af Ove Rasmussen 

og Paul Rygaard. 

 

Det har været et år med en vis bekymring, men også en del optimisme og udfordringer med 

kommunesammenlægningen. Det har taget meget af min tid. Jeg har også nået at gøre 

miljøministeren opmærksom på at privatisering ikke altid er lykken. De private vil som regel have 

alt det bedste og så kan kommunerne stå med affaldet som det koster at komme af med. 

Alt i alt har det været et godt og travlt år med stor fremmøde ved vores konferencer. 

 

Tak for året der er gået. 

 

Jørgen Andersen 

 


